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Bestyrelsesmøde  
 
Dato: 14. august 2024  
Tidspunkt: Kl 19.00 – 21.00 (22.00) 
Sted: Klubhuset – mødelokalet 
 
Bestyrelsen: 
Heidi Selmer Pedersen, Jeannette Würtz, Jens Dalsgaard Hansen, Per Nielsen, Jan 
Schunck, Ann Kristina Elbrønd, Steen Christensen. 
 
Tilforordnede: 
Claus 
 
Afbud: 
 
 
Sekretær / referent: 
Steen Christensen. 
 

Dagsorden  Referat  
1.Velkomst. 

• Formanden. 
 

• Valg af ordstyrer. 
 

 
Formanden bød velkommen til mødet. 
 
Jeannette blev valgt. 

2. Tilføjelser / ændringer til 
dagsordenen. 
 

Intet. 

3. Formanden har ordet. 

• Relevant formandsori-
entering. 
 

• Bestyrelsen er nu på 7 
personer.  

 
 
 
 

• Sportstruppen 
 
 
 

• Sæson 2025 – dato for 
bestyrelsens heldags-
møde i efteråret. 

 
 
 
 
Mortens udtræden af bestyrelsen efter juni bestyrelsesmø-
det blev drøftet i forhold til hans udvalgspladser. 
Bestyrelsens antalsmæssige sammensætning blev drøftet. 
Der blev besluttet, at bestyrelsen fortsætter med 7 med-
lemmer indtil den ordinære generalforsamling.  
 
Sportstruppens udvalgsansvarlige i bestyrelsen blev vendt. 
Udvalget bliver kontaktet mhp. Deltagelse i evaluering-
møde, hvor JW og HSP deltager. 
 
 
Forretningsudvalget og Claus udarbejder oplæg til besty-
relsens arbejdsmøde. 
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Punktet drøftes og besluttes. 
 

 

4. Økonomi. 

• Månedsrapporten sen-
des til bestyrelsen inden 
mødet. 

• Kassereren kommente-
rer generelt og i forhold 
til de enkelte udvalg. 

 
Punktet drøftes og tages til ef-
terretning. 
 

 
Punktet blev udsat til næste møde. 
 
 
 
 
 

5. Fonde – bæredygtigheds-
vision. Fast punkt indtil videre. 

• Golfmore – orientering  
 

• Varmepumper – oriente-
ring.  
 

• Toiletbygningen – orien-
tering. 

 
Punktet drøftes og tages til ef-
terretning / besluttes. 
 

 
 
Ny stander fra Golfmore kommer i løbet af efteråret. 
 
Varmepumpen er på junimødet besluttet igangsættelse. 
 
 
Der blev kort statusorienteret.  
Arbejdes udføres på frivillig basis og der er forhåbning om, 
at bygningen kan tages i brug ca 1. september 2024. 
Der blev besluttet at montere et skilt på bygningen med 
fondene fra henholdsvis SparD Dronninglund og SparD 
Klokkerholm. Ligeledes med JMC Tømren og ”Giv en 
gave” fra medlemmerne. 
 

6. Ny hjemmeside. 
Opfølgning / status – hvor 
langt er vi i processen. 
 
Punktet drøftes og besluttes. 
 

 
Claus orienterer om status på ny hjemmesiden. 
Der arbejdes videre med en ny hjemmeside.  
Bestyrelsen fastholder beslutningen om en ny hjemmeside. 
 
Forretningsudvalget følger op og fremlægger oplæg til be-
styrelsen til beslutning. 
 

7. Årshjul 2024 - Fast punkt. 
Gennemgang af de kommende 
aktiviteter. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Årshjulet blev gennemgået. 
 
Bestyrelsen besluttede, at der fortsat kan være regionsgolf 
i 2025, hvis der findes en person i klubben som overordnet 
koordinator. Bestyrelsen vil ikke drive/stå for regionsgolf. 
Der laves opslag om at man skal melde sig, hvis man øn-
sker at påtage denne opgave. 
 
Bestyrelsen gentager tilbud og billigt kontingent for sidste 
kvartal i 2024, hvis man tegner fuldt medlemskab i 2025. 
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Fra sidste møde: 
Til næste møde skal bestyrel-
sen have en oversigt over frivil-
lighedsudvalgets arbejde. 
 
Der skal blandt indarbejdes, at 
der skal indberettes til skat i ja-
nuar og moms inden april. 
 
Punktet drøftes og besluttes. 
 

 
 
AK orienterede og anbefalede, at frivilligudvalget lægges 
ind under medlemsudvalget.  
Godkendt af bestyrelsen. 
 
 
Til orientering. 

8.  Medlemsudvikling. 

• Fast punkt til drøftelse 
og beslutning. 

 
Punktet drøftes og tages til ef-
terretning. 
 

 
Der er 747 medlemmer. 
 

9. ”Golfringe”.  

• Møde med Teeflx golf-
ringen kl 18.30. 
Bestyrelsen tager efter-
følgende stilling. 
 

• Andre ”golfringe” / sam-
arbejder – status / orien-
tering. 

 
 
Punktet drøftes og besluttes. 
 

 
Der fremmødte 2 personer fra Teeflx der orienterede om 
udviklingen siden sidste møde. 
De viste dias findes sammen med referatet i ”systemet”. 
 
Sæson for at spille med Teeflx er 1. april til 31. oktober.   
 
Prisen er 1.990 kroner pr år – som er et opstartstilbud in-
den januar 2025. Normalprisen vil være 2.399 kroner ved 
tilmelding efter 1. januar 2025. 
 
Der skal være et minimum årligt ”voksenkontingent” på 
5.500 kroner, for at man kan melde sig ind i Teeflx. 
 
Alle fuldtidsmedlemmer kan være med i ordningen. 
 
Kontraktlængden er til forhandling. 
 
2025 er et opstartår uden tilmeldingsgebyr. 
 
Evalueringen af året med Teeflx vil ske klubvis. 
 
Konklusion - bestyrelsen: 
Bestyrelsen er positiv stemt og overlader det videre ar-
bejde til forretningsudvalget og Claus. 
Efter bearbejdelsen i forretningsudvalget, vil sagen blive 
behandlet i bestyrelsen. 
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10. Landsbypedelordning 
Er det en ordning vi kan gøre 
brug af? 

• Orientering fra PN / 
Claus 

 
Punktet drøftes og besluttes. 
 

 
Der er opstartsmøde midt i august. 
 

11. Klubber i klubben 
AK orienterer og lægger op til 
drøftelse.  

• Skal start på bagni for-
søget gøres perma-
nent? 

 
Punktet drøftes og besluttes. 
 

 
I 2023 var der 21 green-fee spillere i perioden uge 20 – 26 
fra kl 16-18. 
I 2024 var der i samme periode 61 green-fee spillere. En 
økonomisk gevinst på ca 7.000 kroner. 
 
Bestyrelsen besluttede at gøre forsøgsperioden perma-
nent. 

12. Eventuelt.  
 
Punktet drøftes. 
 

Intet til referatet. 

 
 
Steen Christensen 
 


